
G.N. 2518

Factories and Industrial Undertakings Ordinance (Chapter 59)

FACTORIES AND INDUSTRIAL UNDERTAKINGS (ASBESTOS) REGULATION 
(Chapter 59AD)

Notice is hereby given that, in the exercise of the power vested in the Commissioner for Labour 
under section 4(3) of the Factories and Industrial Undertakings (Asbestos) Regulation  
(Chapter 59AD), I approve the form of health register attached to this notice which shall 
supersede the previous version for the purposes of section 17(3) of the said Regulation with 
immediate effect.

28 April 2023 CHAN Ka-lai for Commissioner for Labour



受僱於石棉工作的人的健康登記冊 

 

[規例第 17(3)條] 

 

該人在工業經營首次受僱於  
石棉工作的日期 
 

 
 

 
 

 
工廠及工業經營(石棉)規例 

Factories and Industrial Undertakings (Asbestos) Regulation 
 
 

Health Register for Person Employed in Asbestos Work 

 
 
 
 

[Section 17(3)] 

 
本表格乃由勞工處處長就工廠及工業經營(石棉)規例第17(3)條的需要而認可 

Form approved by the Commissioner for Labour for the purposes of section 17(3) of the Factories and Industrial Undertakings (Asbestos) Regulation 
 
 
工業經營的名稱 

Name of Industrial Undertaking    
 
 

身份證號碼 

Identity card no. 
受僱人姓名

 

Date on which the person first 
Name of 出生日期                                                    employed in asbestos work in 
employed person  Date of birth   the industrial undertaking    

 
 

 

注意           (i) 
(ii) 
(iii) 
(iv) 
(v) 

 
Note (i) 

(ii) 
(iii) 
(iv) 
(v) 

 

須為每名受僱於石棉工作的人分別備存健康登記冊。 

此健康登記冊須附有由進行健康檢查的醫生所簽發的證明書。 
健康登記冊須保存為期最少 5 年，自登記冊內最後一項記項的日期起計。 
在健康登記冊所涉的人在僱用終止時,東主須給予該人一份健康登記冊的副本。 
任何東主不遵守工廠及工業經營(石棉)規例第17(3)條為受僱於石棉工作的人備存健康登記冊，即屬犯罪，可處第 4 級罰款。 
 
A separate health register shall be maintained for each person employed in asbestos work. 
The certificate issued by the medical practitioner conducting the examination shall be attached to this health register. 
Health register shall be kept for at least 5 years from the date of last entry in the register. 
A copy of the health register shall be given to the person covered by it upon termination of his employment. 
A proprietor who fails to maintain health register for person employed in asbestos work in accordance with section 17(3) of the 
Factories and Industrial Undertakings (Asbestos) Regulation commits an offence and is liable to a fine at level 4.

ASF-F-HR(2023) 

 
健康檢查日期 

Date of medical 
examination 

進行健康檢查的 

註冊醫生姓名  

Name of registered 
medical practitioner 
conducting the 
examination 

健康檢查結果 (註明該人是否被證明適合  

從事石棉工作) 
Result of medical examination. ( State whether 
the person is certified fit for working with 
asbestos) 

填寫此記項的人的  

姓名、簽名及職位 
Name, signature and 
position of person making 
this entry 

填寫此項日期 
Date of making 
this entry 
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